

Title (en)

Personalized sheet for the presentation of documents and its applications

Title (de)

Personalisiertes Blatt zum Präsentieren von Dokumenten und sein Anwendungen

Title (fr)

Feuillet personnalisé pour la présentation de documents, et ses applications

Publication

**EP 1095789 A1 20010502 (FR)**

Application

**EP 00402961 A 20001025**

Priority

FR 9913610 A 19991029

Abstract (en)

A sheet (1) of a transparent material for covering and protecting a document (2) has a printed motif (6) extending over at least part of its surface, the motif also being transparent and allowing the document to be seen or read through it. The motif is in the form of a series of dark-coloured areas (8), surrounded by lighter coloured or uncoloured zones (9). It can also include symbols such as letters printed side by side to create secondary repetitive motifs.

Abstract (fr)

Feuillet (1) en matériau transparent, destiné à recouvrir au moins partiellement un document (2) pour sa présentation, sa protection et sa personnalisation, comprenant au moins un motif (6) imprimé étendu sur au moins une partie de sa surface (5), le motif (6) étant transparent et apte à permettre l'entièvre visualisation et/ou lecture par transparence au travers dudit motif (6), des informations (4) dudit document (2), situées en regard du motif. <IMAGE>

IPC 1-7

**B42F 7/02; B42D 15/00**

IPC 8 full level

**B42D 15/00** (2006.01); **B42F 7/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B42D 15/00** (2013.01); **B42F 7/025** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 2629392 A3 19891006 - CROZET DENIS [FR]
- [X] FR 2721552 A1 19951229 - OUANICHE MAHREZ [FR]

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 1095789 A1 20010502**; FR 2800320 A1 20010504; FR 2800320 B1 20020816

DOCDB simple family (application)

**EP 00402961 A 20001025**; FR 9913610 A 19991029